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Summary:

The research of this study focused under the title of judicial delegation in its first chapter,
the conditions for the practice of judicial representation, by referring to the formal conditions in
ordinary and urgent cases. People.

As for the second chapter, we dealt with the legal implications of the judicial delegation,
where in the first section we dealt with the implementation of the judicial delegation and how
the powers and guarantees of the investigation are transferred according to the judicial
delegation order from the hands of the representative to the person on whose behalf.

As for the second topic, we dealt with the oversight of the legal representation and the
opponents of the investigating judge and the public prosecutor.

Keywords: The judicial delegation, the investigating judge, the accused, the authorities, the

tormal conditions, the substantive conditions, the investigation guarantees.

Résumé de 1'étude :

La recherche de cette étude a porté sur l'intitulé de la délégation judiciaire dans son premier
chapitre, les conditions d'exercice de la délégation judiciaire, en se référant aux conditions
formelles dans les affaires ordinaires et urgentes.

Quant au deuxieme chapitre, nous avons traité des implications juridiques de la délégation
judiciaire, 1a ou dans la premiére section nous avons traité de la mise en ceuvre de la délégation
judiciaire et de la maniére dont les pouvoirs et les garanties de l'enquéte sont transférés
conformément a l'ordonnance de délégation judiciaire de la mains du représentant a la personne
au nom de laquelle.

Quant au deuxieme théme, nous avons traité de l'encadrement de la représentation légale et des
opposants au juge d'instruction et au procureur de la République.

Mots—clés : représentation judiciaire, juge d'instruction, accusé, autorités, conditions formelles,

conditions de fond, garanties d'enquéte.
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